



加工速度 每分鐘30-100件  
Working speed 30-100pcs per min.

## KA-180 全自動成型機 AUTOMATIC SHAPING MACHINE

- **特性：**KA-180 是一個非常理想的仿削側削機械，能完美地製造出木製刷柄、刀柄、竹匙或木飯匙及各種不同形狀的握柄。
- **仿削刀：**本機械利用仿削刀在快速切削中製造出成品。
- **最小砂光：**在於產品製造時表面已非常平滑，只需極少的砂光處理即可達到很平滑的砂光效果。  
可避免如夾具切削時造成的鋸紋缺陷不良品之困擾。
- **多功能夾件：**配置多件夾件可同時處理並製造多件產品。  
極高的製造速率：製造速度最高可達每分鐘30-100件。

- **APPLICATION:**The KA-180 is ideally suited for manufacturing of bamboo or wood rice spoon, irregular handles.....
- **PROFILE CUTTER:**The machine utilize profile cutter for fast cut shape of workpiece.
- **MINIMUM SANDING:**Since the product surface is very smooth, only a minimum sanding is required.  
**Eliminate the defect caused by jig sawing.**
- **MULTIPLE CLAMPING:**More workpieces can be clamped for cutting at a time.
- **EXTREMELY HIGH PRODUCTION RATE:**Production speed up to 30-100pcs per minute.

### specifications 規格表：

MODEL	型號	KA-180
Range of workpiece width	加工寬度	12-100mm
Range of workpiece length	加工長度	70-180mm
Production rate	加工速度	30-100pcs/min.
Spindle speed	主軸轉速	6000rpm
Spindle diameter	主軸直徑	Ø40mm
Spindle motor	主軸馬力	5HP x 2 (7 1/2HP x 2 optional)
Hydraulic pump motor	油壓幫浦馬力	2HP
Machine size(LxWxH)	機械尺寸	2000 x 800 x 1400mm
Packing size(LxWxH)	裝箱尺寸	2050 x 870 x 1450mm
Net weight	淨重	400kgs
Gross weight	毛重	600kgs

All specifications and design characteristics shown in this catalogue are subject to change without notice.